

澳門科技大學 MACAU UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY

文件編號: AR/N/22/0009

致:全體同學

通告:3月1日起的特別教學安排

根據澳門政府教育及青年發展局的最新資訊,由於中山市坦洲鎮疫情變化,若過去 14 天內(2022年2月14日至28日期間)曾到坦洲的學生自3月1日起暫停回校上課,為確保學生的安全和學習不受影響,大學決定由3月1日起的課堂,將透過線上線下並行模式進行,請同學們留意課表並按時透過雲課堂或到所顯示的課室上課。請留意上述情況以外的學生必須繼續回校上課。個別老師因受疫情影響暫以線上授課的科目除外。

參與雲課堂的學生必須於3月1日向學院/所/部作出有關過去14天內曾到坦洲的申報, 其線上考勤方可獲認可。如對教學安排方面有疑問,請向所屬學院/部/所查詢。

請同學們注意個人衛生健康及安全並密切留意澳門政府及大學發佈的最新通知。特此通知,祈為留意。

澳門科技大學



二零二二年二月二十八日

准予張貼至:2022/3/31



To: All Students

Notice: Special Teaching Arrangements from March 1

According to the latest information from the Education and Youth Development Bureau of the Macao SAR Government, due to the changes in the pandemic situation of Tanzhou, Zhongshan, students who have been to Tanzhou in the past 14 days (February 14 to 28, 2022) will be suspended for returning to campus for classes from March 1, 2022, the University has decided to conduct online and offline classes simultaneously from March 1 for the sake of students' safety as well as to reduce the impact on their studies. Students should pay attention to the class timetables and attend classes on time either online or in the classroom as shown. Please note that except for those students involved in the situation as stated above, all the rest of the students must return to the University to attend classes. Individual courses which are temporarily arranged online because of the pandemic impact on the teachers will be exempted.

Students attending online classes must report on March 1 to the Faculty/Institute/Department about their situation of having been to Tanzhou in the past 14 days, online attendance will only be recognized upon receipt of such report and declaration. For any enquiries about the teaching arrangements, please check with the Faculty/Institute/Department.

Please take care of your personal hygiene and health, and pay close attention to the latest announcements of the Macao government and the University.

Thank you for your attention.

Academic Registry, Macau University of Science and Technology

ACADEMIC REGISTRY

Keep posted till: 2022/3/31

Ref. No.: AR/N/22/0009